
Asfalt, telefon, kanalizacija
Komunalna komfsija, ka-

drovgko najmočnejša »posta-
va- v krajevni skupnosti šent-
jakob-Podgorica. se je prete-
kii teden sestala na trefjr seji.
na kateri so se ponovila znana.
najbolj pereča vprašanja tega
območja: makadamske in dru-
ge neutrjene ceste v naselju.
pomanjkfjiva javna razsvetlja-
va, javna telefonska govorilni-
ca, povezava z mestnimi avto-
busi, odvoz smeti, imenovanje
ulic. mrliška vežica in parkiri-
šče ter kanalizacija

Že bežen pregfed pove. da je
večina probtemov takih, ki jih
skoraj dobesedno iz ieta v leto
prepisujemo v nove delovne
načrte. Dodati je treba tudi, da

je bilo za slehernega od njih
opravljenih že nešteto potov,
napisanih brez Števiia dopisov
in zbranega tudt nekajdenarja
Tako je Že izdelan natanČen
predlog elap, v katerih bodo v
naseiju asfaltiraii ceste. V kra-
jevni skupnosti so tudi že
obravnavali predloge, na kak-
šen načtn bt krajani prispevali
svoj deiež za asfalitranje. Da bt
imel vsakdo prilotnost pove-
dali svoje mnenje o lem, bodo
v krajevni skupnosti izdelali
posebno anketo. Po nekaterih
predlogih naj bt za asfalttranje
cest v naselju phspevatt ob-
veznice za ceste; izpolnjene
vpraSafnike pa bi zbirali v bliž-
nji trgovini.

Po zadnjih informacijah bo-
do javno telefonsko govorilni-
co namestili na vogalu Merca-
torjeve trgovine spomladi.

Kar zadeva povezavo z mest-
nim potniškim prometom, naj
povemo. da so na seji zadolžili
dva člana odbora, ki se bosta
skupa) s sosednjo krajevno
skupnostjo Čmuče-Nadgorica
in Beiinko ter s predstavniki
občine in Vratorja dogovorrla
za podrobnosti glede obračali-
ŠČa oziroma samih prog (prek
novega mostu 4ez Sneberje ali
kot podaljšek s črnuč) in o
možnosti -križanja krožnih
prog-.

V kratkem se bodo pogovar-
jali tudi s Komunalnim podjet-
jem glede odvoza smeti. Na se-
ji se je razvnela izredno živa-
hna razprava v zvezi z javno
kanalizacijo. Ob načrtih za as-
laltiranje cest namreč ne gre
prezreti tudi tega vprašanja.
Zadrega je velika, ker ni mogo-
če dobifi pravega odgovora,
kdaj je načrtovana javna kana-
lizacija na lem območju (č&-
prav so si nasproiujoče infor-
macije kar sledile v zadnjih le-
tih) kaj šeie. da bi imeit te upo-
rabne načrte,da bi lahko skte-
dneje naŽrtovali astaltiranje \n
kanalizaojo. Vsekakor bodo o
lem v krajevni skupnosli že v
kratkem ponovno razpravljali
in zaradi tega so več kot do-
brodoSle vse pripombe tn
predlogi. ki jih bodo krajani
posredovali krajevni skupnosti
prek omenjene ankete. D.B.


